
Fra:                                              Trine Johannson <trine@johannson.no>
Sendt:                                        mandag 5. desember 2022 11:23
Til:                                               Bærum kommune Post
Emne:                                        [SENDER UNVERIFIED]sak 22/18376
 
Jeg og mange rundt megbegynner og nærme seg pensjonsalder. Jeg har bodd i Bærum kommune i hele 
mitt lig. Vi harvår familie og venner her, noe som gir oss trygghet og tilhørighet.Vi ser på boligprosjekter 
for eldre som nylig er bygget eller skal bygges. De er ofte svært dyre og ligger ved knutepunkter som for 
eksempel Bekkestua, samt liten mulighet for sosialt felleskap. Jeg tror det er viktig med varierte 
boligtilbud, både når det gjelder pris, beliggenhet og mulighet for fellesarealer. Vi har ulike ønsker og 
behov og de fleste av oss vil fortsatt få være i våre nærmiljøer. Mulighet for fellesskap , vil for mange 
føre til mindre ensomhet og dermed bedre helse. Det vil igjen kunne redusere kommunens utgifter i 
form av sykehjemsplasser og andre hjelpebehov.
Det er synd hvis kommunene låser seg fast i prinsippielle bestemmelser uten å tenke helhetlig.
 
-- 
Vennlig hilsen
Trine Johannson
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